
SIMONE HUIS IN ’T VELD
EN RENÉ VAN VLERKEN

‘ We moeten de beurs 
vitaal houden voor 
kleinere bedrijven’

Per 1 september heeft 
Simone Huis in ’t Veld 
afscheid genomen als ceo 
van Euronext Amsterdam. 
René van Vlerken volgde haar 
op. In een dubbelinterview 
kijkt Huis in ’t Veld terug en 
blikt Van Vlerken vooruit.

‘OP HET 
MOMENT DAT 

DE MARKT 
ONS HET 

MEEST NODIG 
HAD, HEBBEN 

WE LATEN 
ZIEN DAT WE 
ONS HUIS OP 

ORDE HADDEN’

CEO-INTERVIEW SIMONE HUIS IN ’T VELD EN RENÉ VAN VLERKEN

Een paar weken voor 
het afscheid van 
Simone Huis in ’t 
Veld van Euronext 

Amsterdam, gingen de beur-
zen wereldwijd hard onderuit. 
Het was geheel in lijn met de 
vijf turbulente jaren voor het 
beursbedrijf met de brexit, de 
coronacrisis, hard oplopende 
rentestanden en een groot aan-
tal nieuwe noteringen.

Als topvrouw van Euronext 
Amsterdam was Huis in ’t Veld 
ook bestuurder bij Euronext 
NV. Dit moederbedrijf van de 
Amsterdamse beurs werd in die 
periode in omzet een stuk groter 
en in activiteiten een stuk breder. 
Met twee petten op blikt Huis in 
‘t Veld terug. Tegelijk kijkt René 
van Vlerken, sinds 1 september 
haar opvolger, vooruit.

1 Hoe staat de Amsterdamse 
beurs ervoor na vijf jaar Huis in 
‘t Veld?
“We hebben er de 

afgelopen vijf jaar 51 beursnote-
ringen bij gekregen. Daaronder 
zijn veel grote bedrijven, wat 
ertoe heeft bijgedragen dat de 
marktwaarde van alle bedrijven 
samen is verdubbeld tot 1.6oo 
miljard euro. Als ik kijk naar 
de handel, dan zijn de volumes 
toegenomen en hebben we tege-
lijk ons marktaandeel kunnen 
behouden.”

2 De coronacrisis was ook voor de 
beurs een grote gebeurtenis. 
Hoe heeft u die ervaren?
“In de dagen na aankon-

24 - EFFECT // SEP 2024

diging van de eerste lockdown 
waren de handelsvolumes en de 
beweeglijkheid van de koersen 
enorm. Voor het team dat toe-
zicht houdt op de markt was het 
alle hens aan dek. Als de markt 
heel onrustig is, worden heel 
veel circuit-breakers in werking 
gesteld en kunnen er rare dingen 
gebeuren. Wij moeten dan onder 
andere eventuele marktmanipu-
latie in de gaten houden. Ik ben 
er trots op hoe we dat als bedrijf 
hebben gedaan. Op het moment 
dat de markt ons het meest nodig 

had, hebben we laten zien dat we 
ons huis op orde hadden.”

3 Eind 2021 viel het stil met 
beursgangen. Waren de laatste 
jaren daardoor saai?
“De markt voor beurs-

gangen maakt natuurlijk een 
golvende beweging, en 2021 was 
inderdaad een piekjaar, maar 
het draait voor ons niet alleen 
om beursgangen. De kapitaal-
behoefte die bedrijven daarna 
hebben en die zij willen vullen 
met obligaties of opvolgende FO
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